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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mennyivel járna jobban Magyarország, ha iráni kőolajat vásárolhatna? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt hónapban a K/9544 . számú, „Milyen hatással van az EU Irán elleni olajembargója a

magyar gazdaságra?” című írásbeli kérdést intéztem Önhöz, amelyre adott válaszát

köszönettel megkaptam .

Kérem, engedje meg, hogy ezúton emlékeztessem két lényeges kérdésemre, melyeket a fenti

számon nyilvántartott irományomban tettem fel Önnek, azonban Miniszter Úr ezek

tekintetében mellőzte a válaszadást. Kérdéseim a következők voltak :

- Jelenleg mekkora mennyiségben és milyen áron importál Magyarország kőolajat ?

- Milyen áron kínálja ma Irán a kőolajat?

Véleményem szerint feltétlenül meg kell vizsgálnunk, mennyivel járna jobban az ország, ha

nem kötnék az Iránnal szemben meghozott, az Európai Unió által ránk kényszerített ,

számunkra kötelezően alkalmazandóként el őírt kereskedelmi tilalmak.



Úgy gondolom, hogy az esetleges alacsonyabb beszerzési áron felül más előnnyel is

kecsegtetne egy ilyen lehetőség, ugyanis a diverzifikált beszerzés csökkenti Magyarorszá g

kiszolgáltatottságát, elősegíti a zavartalan és biztonságos kőolaj-hozzáférést .

Bízom benne, hogy a fenti indoklással sikerült rávilágítanom a kérdés fontos voltára, és
hamarosan kézhez vehetem Miniszter Úr tájékoztatását az említett kérdésekre vonatkozóan.

Szíves válaszát előre is köszönöm !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . január 14 .

Tisztelettel,
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